

Secretary of State
(Multiculturalism) (Status of Women)



Secrétaire d'État
(Multiculturalisme) (Situation de la femme)

Ottawa, Canada K1A 0M5

I am happy to extend greetings to all those taking part in **Africanadian Mediation and Community Services' Official Inauguration.**

Strong communities make for a strong society. If we work together to strengthen our communities, all our citizens will be better able to reach their full potential and contribute to the economic, social and cultural life of our cities and our country. By improving communication and cooperation among communities, we will ensure an inclusive and prosperous society.

As Secretary of State (Multiculturalism) (Status of Women), I heartily congratulate Africanadian Mediation and Community Services (AMCS) on its official inauguration. As we learn to understand and appreciate one another, with the help of organizations like yours, we can work together to build a better tomorrow.

I wish everyone at AMCS much success in your work to help strengthen African and Caribbean communities in Toronto.



J'aimerais saluer tous ceux et celles qui prennent part à **l'inauguration des Services communautaires et de médiation Africanadian.**

Les communautés solidaires font les sociétés solidaires. En travaillant de concert à renforcer nos communautés, tous nos concitoyens et concitoyennes pourront s'épanouir pleinement et contribuer à la vie économique, sociale et culturelle de nos villes et de notre pays. En favorisant la communication et la coopération au sein de nos communautés, nous édifions une société ouverte et prospère.

À titre de secrétaire d'État (Multiculturalisme) (Situation de la femme), je félicite l'équipe des Services communautaires et de médiation à l'occasion de cette inauguration. Grâce à des organismes comme le vôtre, nous apprenons à mieux nous comprendre et à nous apprécier les uns les autres, pour un avenir meilleur.

Je vous souhaite du succès dans vos efforts en vue de renforcer les communautés d'origine africaine et antillaise de Toronto.

The Honourable Jean Augustine, P.C., M.P.